
SP afdeling Boxtel 
www.boxtel.sp.nl 
  
Breukelsestraat 126 
5281 HG Boxtel 
T. 0411 68 67 60 
E  Boxtel@sp.nl 
 

 
 
Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10000  
5280 DA  BOXTEL 
 
 
 
Boxtel, 25 januari 2010 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 buurtenquête Stationsbuurt 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
Enquête Stationsbuurt 

Vorig jaar organiseerde onze fractie in de Boxtelse Stationsbuurt een buurtenquête.  
Tussentijds stelde wij naar aanleiding van die enquête reeds de parkeers- en 
verkeerssituatie aan de kaak. Via een politiek debat in de commissie Ruimtelijke Zaken heeft 
dat in ieder geval geleid tot extra aandacht voor de problemen van bewoners, onder meer 
resulterend in de bewonersavond, zoals deze afgelopen week is georganiseerd. 

Inmiddels hebben wij alle resultaten verwerkt in de bijgaande rapportage ‘Wonen in de 
Stationsbuurt, een buurtenquête naar de leefbaarheid van de wijk’. 

Aanbevelingen 

Naar aanleiding van de buurtenquête hebben wij een aantal aanbevelingen geformuleerd. In 
dit schrijven hebben wij niet de aanbevelingen op gebied van het parkeren en het verkeer 
meegenomen, omdat die in een eerder schrijven al uitgebreid aan de orde zijn geweest en 
geleid hebben tot actie vanuit uw College. De volgende aanvullende aanbevelingen hebben 
wij geformuleerd: 

- In overleg met de buurt moeten enkele hondenuitlaatplaatsen aangelegd worden. 

- In overleg met de buurt dienen er meer speelvoorzieningen te komen voor de 
jeugd. 

- De slechte trottoirs in de buurt moeten aangepakt worden. 

- In de Parallelweg Zuid moeten de drempels (ter hoogte van ‘t Appeltje) weer 
teruggeplaatst worden. 
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- Voorkomen dient te worden dat het pand van de voormalige dansschool Els en 
Kees verder verpaupert en er moet snel een nieuwe bestemming voor het pand 
komen. 

- Overlast en vernielingen van de jeugd bij Albert Heijn dienen in overleg met politie 
en jongerenwerk teruggedrongen te worden. 

- Trottoir en straat van de Breukelsestraat tussen de Baroniestraat en Pastoor 
Erasstraat zijn aan vernieuwing toe. 

- Het zou goed zijn als er een buurtvereniging/buurtbeheer in de Stationsbuurt 
komt. 

Vanuit deze aanbevelingen willen wij u de volgende vragen voorleggen: 

1. Bent u bereid om nog eens met de buurt in overleg te treden over 
speelvoorzieningen en hondenuitlaatplaatsen? 

2. Zijn de problemen inzake de slechte staat van de trottoirs in zijn algemeenheid en 
die van de Breukelsestraat tussen de Baroniestraat en Pastoor Erasstraat in het 
bijzonder, bij u bekend? Zo nee, bent u dan bereid daar onderzoek naar te doen 
en deze straat mee te nemen in planning die gemaakt is om de stoepen en 
straten in Boxtel te verbeteren? 

3. De huidige verkeersinrichting van de Parallelweg Zuid ter hoogte van ‘t Appeltje 
leidt er toe dat bewoners dit gedeelte ervaren als een racebaan. Daar lagen 
eerder drempels. Bent u bereid deze drempels ter vergroting van de 
verkeersveiligheid, terug te plaatsen? 

4. Het is bewoners een doorn in het oog dat het oude gebouw van dansschool Els & 
Kees steeds meer aan het verpauperen is. Kunt u samen met de eigenaren van 
het pand afspraken maken om verdere verpaupering tegen te gaan? 

5. De overlast en vernielingen door de jeugd bij Albert Heijn zijn al lang bekend bij 
de Gemeente. Eerder zijn die door bewoners ook al aangedragen tijdens een 
bewonersavond naar aanleiding van een bezoek van College en Raad aan de 
wijk. Welke initiatieven heeft u met de politie en het jongerenwerk genomen om 
deze overlast tegen te gaan? 

Tenslotte roepen wij u op om de resultaten van deze buurtenquête te overleggen met 
bewoners en concreet mee te nemen in de ontwikkelingsplannen voor de buurt. Wellicht dat 
een actief overleg met bewoners ook kan leiden tot een buurtvereniging dan wel een 
platform dat de mening van de bewoners naar de gemeente kanaliseert. De vragen die te 
maken hebben met het onderhoud van de huurwoningen zullen wij stellen aan Woonstichting 
St. Joseph. 

 



 

 

 

 

 

Ervan uitgaande u hiermee naar behoren te hebben geïnformeerd en met belangstelling in 
afwachting van uw reactie. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


